
Hvordan går det med 
deltagelsen i de åbne løb 
hvor der betales 
løbsafgift?
• Hvor mange har arrangeret terminslisteløb?
• Hvor mange oplevede der var flere deltagere?
• Hvor mange oplevede der var færre?
• Hvad betydning har det for dig som arrangør?

• Hvor mange har deltaget i terminslisteløb i 
2023?

• Hvor mange har haft mere end 10 starter?



Løbsdeltagelse
• Flere ved DS
• Meget færre på MTBO Camp
• Små løb bliver mindre
• Store løb større eller holder samme antal 

sammenlignet med 2022
• Sammenlignet forår 2022 med forår 2023 – 10% 

fald
• DM’er samme størrelse
• Stort fald sammenlignet med 2019



Hvorfor denne nedgang
• Bedre klubtilbud og regionale tilbud?
• Flere tilbud der bare ikke kan ses i O-Service og 

Løbsafgift – vi har samme aktivitet, men den er 
flyttet?

• Mindre lyst til at løbe orientering?
• Mindre lyst til at få ”den fulde pakke” med 

starttider , ny kort og alt det sociale
• Færre der tager hele familien eller bilen fuld 

med til stævner? 
• Er det prisen der er for høj?
• Er vi blevet mere travle og det at skulle sætte 

en dag/weekend af til orientering går bare ikke 
i dag?



Konsekvens af færre starter
• Mindre attraktivt at være arrangør – økonomi og sliddet
• Mindre social begivenhed 
• Ungdomsmiljøet på tværs af klubberne bliver mindre
• Mindre attraktivt at bekoste ny kort
• Færre løbsafgifter = færre penge i DOF kassen
• Sammenhængskraften i DOF bliver mindre



Muligheder
• Færre stævner der så til gengæld styrkes
• Tilpasse DOFs økonomi og aktiviteter på tværs til en ny virkelighed
• Konstatere af verden ser anderledes ud og nyde at tilbuddene fremover er 

mere individuelle og bedre kan passes ind i min hverdag
• Kredsene og DOF styrker deltagelsen ved terminslisteløb ved at fremme 

denne aktivitet foran individuel aktivitet
• Stævner og aktiviteter koordineres på en helt ny måde så flere udnytter 

tilbuddene?
??



Hvad er det rigtige
Vejvalg? 


